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Kluczbork, 27.02.2025 r.
Mateusz Dybka
Przewodniczęcy Klubu Radnych
„Stąd Jesteśmy"

Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kluczborku

INTERPELACJA
W związku ze zmianę przepisów, które obowiązują od 1 stycznia 2025 r. i nakładają obowiqzek
selektywnego zbierania odpadów typu: tekstylia, odzież i obuwie, na pytania wielu mieszkańców
naszej gminy proszę o informację czy Gmina przygotowała formy zbierania tego typu odpadów.

1) Osoby w podeszłym wieku, seniorzy i osoby nieposiadajęce samochodów nie są w stanie
samodzielnie dotrzeć na PSZOK z takimi odpadami i istnieje poważne ryzyko, że odpady te będę
nadal składowane z odpadami zmieszanymi Lub będą zaśmiecać tereny zielone naszego miasta i
gminy.
2) Czy Gmina przewiduje rozmieszczenie w kilku miejscach gminy specjalnych pojemników na w/w
odpady
3) tub przygotowanie w określonym kolorze worków, które np. 4 razy w roku będą odbierane
z wyznaczonych miejsc i posesji np. razem z gabarytami.

Z poważaniem,
Mateusz Dybka
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